



September 21 – 22 Second Collection

The devastation of the Bahamas caused by Hurricane Dorian is beyond heartbreak. Homes, schools and businesses that stood there a month ago now simply no longer exist. Its people are now in dire need of medical care, shelter, food, water, clothing, and other supplies, as well as the materials to rebuild. The recovery process will remain for months, if not years.

In the wake of this humanitarian tragedy, Pope Francis has expressed his "hope that the international community will respond with prompt and effective assistance," while invoking "upon all engaged in this massive work of relief and rebuilding the Lord's gifts of strength and generous perseverance in the service of their brothers and sisters."

Joining our prayers with the Holy Father's and people around the world for those who have died and for survivors who are homeless, injured and suffering, the Church of Washington is acting to help provide assistance to those beleaguered people. In addition to a direct \$50,000 contribution from the Archdiocese of Washington to the Archdiocese of Nassau, Archbishop Gregory would like to provide ways for the Catholic faithful to participate and offer their assistance to the Bahamas and to other areas affected by this disaster.

Please be as generous as possible in giving to our special second collection on **September 21 – 22**, the proceeds of which will go to the **Archdiocese of Nassau** to assist in rebuilding the lives of our Caribbean brothers and sisters.

Donate to Catholic Relief Services

You also may donate to Catholic Relief Services in its work of assisting the survivors of Hurricane Dorian. Visit <https://www.crs.org/>, and scroll down to find a link with this image.

Assisting our Brothers and Sisters in the Bahamas in the Wake of Hurricane Dorian

Dos maneras de ayudar a nuestros Hermanos y Hermanas en las Bahamas a Raíz del Huracán Dorian

Segunda Colecta 21 al 22 de septiembre

La devastación de las Bahamas causada por el huracán Dorian es más que desgarradora. Casas, escuelas y negocios que estaban allí hace un mes ahora simplemente ya no existen. Su gente ahora necesita atención médica, refugio, alimentos, agua, ropa y otros suministros, así como los materiales para reconstruir. El proceso de recuperación permanecerá durante meses, tal vez por años.

A raíz de esta tragedia humanitaria, el Papa Francisco ha expresado su "esperanza de que la comunidad internacional responda con asistencia rápida y eficaz", al tiempo que invoca "a todos los que participan en esta masiva labor de socorro y reconstrucción de los dones del Señor de fuerza y perseverancia generosa al servicio de sus hermanos y hermanas".

Uniendo nuestras oraciones con el Santo Padre y las personas de todo el mundo por aquellos que han muerto y por los sobrevivientes que están heridos y sufriendo, la Iglesia de Washington está actuando para ayudar a las personas con dificultades. Además de una contribución directa de \$50,000 de la Arquidiócesis de Washington a la Arquidiócesis de Nassau, el Arzobispo Gregory desea proveer maneras para que los fieles católicos participen y ofrezcan su asistencia a las Bahamas y a otras áreas afectadas por este desastre.

Por favor sea lo más generoso posible en nuestra segunda colecta especial el **21 al 22 de septiembre**, cuyas donaciones irán a la **Arquidiócesis de Nassau** para ayudar en la reconstrucción de las vidas de nuestros hermanos y hermanas caribeños.



Donar a los Servicios Católicos de Socorro

También puede donar a los Servicios Católicos de Socorro en su trabajo de ayudar a los sobrevivientes del huracán Dorian. Visite <https://www.crs.org/> y desplácese hacia abajo para encontrar un vínculo con esta imagen.